
POVODŇOVÁ KOMISE ORP A MĚSTA TŘEBOŇ 

tel.: +420 384 342 177, datová schránka: 4cbbvj4  
e-mail: petra.jandova@mesto-trebon.cz 

 

ZÁPIS 
 

ze společného zasedání Povodňové komise obce s rozšířenou působností města Třeboň a 
Povodňové komise města Třeboň, konané dne 14.09.2024 v 13:00 hodin na Městském úřadu Třeboň 

v Třeboni. 

 
Přítomni dle prezenční listin, které jsou nedílnou součástí tohoto zápisu.  

Jednání Povodňové komise zahájil předseda Povodňové komise ORP Třeboň a města Třeboň 
PaedDr. Jan Váňa a vyzval všechny zúčastněné o podání informací k věci  
 
Ing. Jandová:  

Povodňová komise Jihočeského kraje vyhlásila dne 13.09.2024 s platností od 20:00 hod II. stupeň 
povodňové aktivity  - stav pohotovosti. 

Informace v měrných profilech: 
Lužnice:  Nová Ves nad Lužnicí – aktuální výška hladiny 170 cm (překročen 1. SPA cm, 

2. SPA 180 cm) 
Pilař – aktuální výška hladiny 210 cm (1. SPA 300 cm), předpověď: překročení 
1. SPA 14.09.2024 v cca 19.00 hod, 2. SPA 15.09.2024 v 4:00 hod, 3. SPA 
v 15.09.2024 v cca 10:00 hod  
Frahelž – aktuální výška hladiny 119 cm (1. SPA 170 cm) 

Dračice:  Klikov – aktuální výška hladiny 190 cm (1. SPA 200 cm) 
Koštěnický potok: Kosky – Hamr – aktuální výška hladiny 120 cm (1. SPA 140 cm) 
 

Npor. Bc. Vaníčková, DiS.: Policie ČR v pohotovosti, zájmová místa se objíždějí, počet policistů 
k dispozici cca 16 v závislosti na situaci a jejich rozmístění. 

Npor. Mgr. Řimnáč: Během 24 hodin se řešilo 18 událostí jako odčerpání vody ze sklepů, popadané 
stromy. Je plánována evakuace v lokalitě Hamr – Kosky, kde je invalida. 

Mgr. Tomáš Röszler: EG.D potřebuje podávat informace o zatopených oblastech kvůli další 
manipulaci s elektrickým proudem. Jsou dotazy z obcí kvůli pytlům s pískem. 

Čáp: JSDJO Branná má připraveno cca 10 lidí + 3 lidi na telefonu v dojezdové vzdálenosti. V Branné 
je zatím klid. Během dne řešen přetékající propustek ucpaný zarůstající vrbou u pozemku p. Košťála, 
kdy se mu voda z polí valí do zahrady, kde chová muflony. Po domluvě zajistí jeho vyčištění technikou 
Ing. Malecha s hasičemi. 

Bc. Klíma: Neustále jsou 2-3 lidi na směně. U Gigantu se řešil padlý strom přes koleje, to nakonec 
vyřešili drážní hasiči. Je třeba upozornit občany o zákazu vstupu do Komenských sadů z důvodu pádu 
stromů a větví. 

PaedDr Váňa: Bylo by dobré, aby Městská policie objela samoty na Hvízdalkách a u Dušáků a 
upozornila obyvatele na zhoršující se situaci. 

Ing. Vágner: V Lužnici na hranicích s Rakouskem momentálně protéká 90 m3/s. Postupně se budou 
plnit pískovny. Dnes se očekává manipulace na Novořeckých splavech, a to po odpolední domluvě (v 
17.00 hod) s Ing. Malechou ve Veselí nad Lužnicí. Počítá se s pouštěním Starou Řekou na Rožmberk, 
kolik přesně, momentálně nelze říct, cca 6 m3/s, nebude to hned 30 m3/s. O každé změně manipulace 
bude informován Ing. Fliegel. 



Klimeš: Pískovny v Majdaleně jsou v klidu. Je prováděn výřez kritických stromů kvůli přístupnosti. 
Očekává se přelití řeky Lužnice do Tušťské pískovny, kde je retence několik mil. m3. V případě 
potřeby písku kvůli pytlování, otevře se pískovna Cep II. 

Ing. Malecha: Nastává výrazné zhoršení stavu. V Koštěnickém potoce na nás manipuluje Rybářství 
Kardašova Řečice. Do Staňkovského rybníka momentálně přitéká 2x více vody než je možné 
vypouštět. V případě navýšení hladiny se prostřednictvím bezpečnostního přelivu spojí se Špačkovem 
a dál s Hejtmanem, kde pak voda odtéká do Koštěnického potoka. Na Podřezanské stoce kvůli 
extrémnímu množství srážek začínají manipulace, voda teče hl. výpustí a bezpečnostním přelivem do 
Prostřední stoky. Prostřední stoka je v současné chvíli ovlivňována vodou ze soustavy tekoucí z lesů. 
Na Spolském potoce je třeba manipulaci upravit především s ohledem na Svět. Ze Světa odtéká 7 
m3/s a bude se odtok zvyšovat. Odtok 7 m3/s teď nic nedělá. Na Rožmberku je připravován 
bezpečnostní přeliv, očekává se, že tudy voda půjde. Nyní se odpouští 16 m3/s (11 m3/s přitéká). Na 
rybnících pod Rožmberkem se dále manipuluje.    

Kohout: ÚV Hamr je na nejkritičtějším místě, mají bezpečností plán. Nyní je vše v pořádku. V případě 
nedostatku písku k pytlování je zde možnost, a to v době obsluhy ÚV 7 -18 hod. ČOV České Velenice 
je již vyplavena. 

Hajna: Jsou potřeba informace o vývoji situace pro hosty Bertiných lázní. 

Paštyka: Hladiny v Černém potoce a Podřezanské stoce se zvyšují. V případě neprůchodnosti apod. 
je smluvena firma k jejich odstraňování. 

Tětek: Nyní se doplňují pytle, které se v noci vydaly. Budou potřeba na zabezpečení samot na 
Hvízdalkách, pak v Dukelské ulici a preventivně i na Staré Hlíně, kdyby byl problém se zpětnými 
klapkami. K dispozici 20 lidí na telefonu. 

Ing. Fliegel: Na Hvízdalkách je vodočetná lať, která upozorňuje obyvatele o případné kritické situaci. 

Kajan: Distribuce pitné vody je zatím v pořádku. Strouha v Břilicích po vyčištění odtéká. ČOV 
v Třeboni a ve Staré Hlíně v pořádku. U ČOV v Branné se momentálně vyrovnává přítok a odtok. 

 
Na webu města Třeboň budou veřejnosti dále podávány aktuální informace.   
 
Členům povodňové komise byly rozdány průkazky.  
 
 
Další zasedání bude zítra 15.09.2024 od 09:00 hodin ve velké zasedačce MěÚ Třeboň. V případě 
změny termínu bude členům povodňové komise zaslána SMS přes operační středisko. 
 
 
Zapsala: Ing. Jandová, tajemník PK 


